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RADA POWIATU KARKONOSKIEGO 

VII KADENCJA 

 

PROTOKÓŁ 

z XI SESJI   

Rady Powiatu Karkonoskiego 

 

 

która odbyła się w dniu 30 grudnia 2024 roku 
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w Starostwie Powiatowym w Jeleniej Górze 
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od godz. 1000 do godz. 1140 
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Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła  

XI Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodnicząca stwierdziła na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 16. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, przywitała radnych, Starostę         

i pozostałych Członków Zarządu oraz dyrektorów jednostek i wydziałów. 

  

Obsługę prawną sesji zapewniła radca prawny Angela Mruk-Nowak. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, poinformowała o obowiązku 

stosowania przez Starostwo Powiatowe w Jeleniej Górze przepisów Rozporządzenia Ogólnego 

Parlamentu Europejskiego w sprawie Ochrony Osób Fizycznych i zwróciła się do radnych, aby 

w swoich wystąpieniach nie ujawniali danych osobowych osób, do których rozporządzenie ma 

zastosowanie. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że sesja została 

zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że                           

w ustawowym terminie przekazany został radnym porządek obrad wraz z materiałami na sesję 

i zwróciła się do radnych z pytaniem, czy do przedstawionego porządku obrad są  wnioski lub 

uwagi. Brak wniosków i uwag. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty.  

  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2025 rok wysokości opłat za usunięcie pojazdu 

z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od jego usunięcia. 

          DRUK NR XI/1/2024 

4. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu Karkonoskiego na rok 2025. 

         DRUK NR XI/2/2024 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Karkonoskiego na rok 2025. 

DRUK NR XI/3/2024 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej powiatu karkono-

skiego. 

          DRUK NR XI/4/2024 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu karkonoskiego na 2024 rok 

DRUK NR XI/5/2024 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu karkonoskiego 

na lata 2025 - 2034. 

DRUK NR XI/6/2024 

9. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu powiatu karkonoskiego na 2025 rok. 

DRUK NR XI/7/2024 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024. 

DRUK NR XI/8/2024 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Dolnośląskiego. 

DRUK NR XI/9/2024 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Dolnośląskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn;"Rozbudowa 

skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 367 z drogą powiatową nr 2741D w Łomnicy na 

skrzyżowanie o ruchu okrężnym". 

DRUK NR XI/10/2024 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Dolnośląskiego. 

DRUK NR XI/11/2024 

14. Zatwierdzenie protokołu z  IX Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. 

15. Sprawozdanie  Starosty  Karkonoskiego  z  prac  Zarządu  w  okresie międzysesyjnym. 

16. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności        

w okresie międzysesyjnym. 

17. Interpelacje i zapytania. 

18. Wnioski i oświadczenia radnych.  

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie sesji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 3. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie  ustalenia na 2025 rok 

wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od jego usunięcia. 

 

Dyrektor Wydziału Komunikacji Emil Fuzowski przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 



4 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2025 rok 

wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od jego usunięcia. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu 

Karkonoskiego na rok 2025. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Zbigniew Piątek  poinformował, że opinia 

komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak 

Bojko poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu 

Karkonoskiego na rok 2025. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 
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Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie  przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Karkonoskiego na rok 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Piątek przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak 

Bojko poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Karkonoskiego na rok 2025. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 
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Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymały się -    3 osoby. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie zmian w budżecie powiatu 

karkonoskiego na 2024 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie powiatu 

karkonoskiego na 2024 rok. 



7 

 

  

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymały się -    3 osoby. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 8. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu karkonoskiego na lata 2025 - 2034. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały oraz odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego na lata 2025 - 2034, przedstawionej wraz                    

z projektem uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu karkonoskiego na lata 2025 - 2034. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymały się -    3 osoby. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 8. porządku obrad. 
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Ad.9. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie budżetu powiatu 

karkonoskiego na 2025 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska odczytała projektu uchwały 

budżetowej, a także: 

- opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Karkonoskiego projekcie uchwały budżetowej powiatu karkonoskiego na 2025 rok, 

- opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej powiatu karkonoskiego na 2025 rok. 
 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie ostatecznej opinii komisji w sprawie budżetu 

powiatu karkonoskiego na 2025 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu Julia Maczek odczytała 

ostateczną opinię komisji w sprawie budżetu powiatu karkonoskiego na 2025 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radna Alina Sudoł Kornalewicz poinformowała, że budżet Powiatu Karkonoskiego w zakresie 

dochodu w dziale VI opiera się na środkach finansowych z tzw. „Polskiego Ładu” pozyskanych 

i skierowanych do powiatu za rządów Zjednoczonej Prawicy, dzięki którym może być 

realizowanych tak wiele inwestycji. W projekcie budżetu brak jest środków finansowych, które 

pozyskane zostały z obecnych źródeł rządowych, co martwi i źle rokuje dla przyszłych 

inwestycji powiatowych. Ponadto w budżecie powiatu na rok 2025 wydatki majątkowe są              

o 12% niższe w stosunku do roku 2024, co świadczy o bardziej konsumpcyjnym charakterze 

budżetu. W dziale 600 następuje zmniejszenie nakładów o 30% na drogi powiatowe w stosunku 

do 2024 roku. W dziale 700 dotyczącym gospodarki mieszkaniowej zbyt optymistycznie 

przyjęto założenie, iż zostaną uzyskane dochody w wysokości 9,6 miliona zł, gdzie realizacja 

tych dochodów na koniec 2024 roku wynosi 2,7 miliona zł. W ocenie Klubu Radnych Prawo        

i Sprawiedliwość proponowany budżet jest budżetem ostrożnym, zachowawczym                             

i bezpiecznym, gdzie największa dynamika wzrostu dotyczy wynagrodzeń i ich pochodnych. 

Zdaniem radnej ważną inwestycją byłoby wybudowanie ścieżki rowerowej wzdłuż drogi 

powiatowej nr 366. Wobec powyższego w imieniu klubu składa wniosek o ujęcie tego 

przedsięwzięcia w budżecie na rok 2025. Ujęcie tego zadania jest bowiem warunkiem poparcia 

budżetu powiatu na rok 2025 przez Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość. Radna odczytała 

treść wniosku klubu. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że powiat jako jednostka 

samorządowa posiada duże ograniczenia w zakresie dochodu, gdyż powiat w odróżnieniu od 

gminy posiada znacznie mniejsze możliwości pozyskiwania dochodów. W związku z tym 99% 

środków budżetowych pochodzi z dotacji i subwencji. Powiat nie może np. zakładać spółek 

powiatowych. W odniesieniu do złożonego przez klub radnych wniosku poinformował, że 
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powiat nie posiada oszczędności wynikających z rozstrzygnięcia przetargu na remont drogi         

nr 366. Powiat pozyskał środki na remont istniejącej drogi i nie mogą one być przeznaczone na 

inne zadania. Niewątpliwie istotnym zadaniem byłoby wybudowanie ciągu pieszo-rowerowego 

wzdłuż drogi nr 366, ale powiat na tą chwilę nie posiada zabezpieczonych na ten cel środków 

finansowych.  

 

Radna Alina Sudoł Kornalewicz poinformowała, że rozumie czym różni się remont drogi od 

inwestycji polegającej na budowie ścieżki rowerowej. Liczy jednak na inicjatywę Zarządu 

Powiatu w sprawie utworzenia ścieżki rowerowej, aby wpisać to zadanie do budżetu powiatu 

na rok 2025 i zabezpieczyć na ten cel symbolicznej kwoty w wysokości 10 tysięcy zł.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że w dniu 

dzisiejszym procedowany jest projekt budżetu powiatu na rok 2025, który był wcześniej 

przygotowany i procedowany na komisjach merytorycznych, a także uzyskał pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zwróciła się do Skarbnika Powiatu z pytaniem, czy na 

dzisiejszej sesji można rozpatrywać wniosek o zmianę do projektu budżetu. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska poinformowała, że istnieje 

możliwość wprowadzenia złożonego wniosku do budżetu ale wiązałoby to się z koniecznością 

zmiany całej uchwały budżetowej na 2025 rok oraz zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Radna Julia Maczek stwierdziła, że Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu poświęciła 

wiele czasu podczas swoich spotkań w sprawie budżetu. Wobec powyższego nie jest to 

właściwy moment na wprowadzanie proponowane wniosku do budżetu. Dodała, że Gmina 

Stara Kamienica również posiada wiele potrzeb w zakresie poprawy bezpieczeństwa na 

drogach powiatowych na terenie gminy. Jednak zdaje sobie sprawę, że pewne zamierzenia 

inwestycyjne muszą być wcześniej uzgodnione i zaplanowane. Zaproponowała, aby zamknąć 

dyskusję w tym zakresie i przystąpić do głosowania nad uchwałą budżetową dla powiatu na rok 

2025. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski podkreślił, że powiat posiada rekordowy budżet       

w wysokości ponad 164 miliony zł obejmujący potężne zadania w zakresie dróg, w tym drogi 

powiatowej nr 366. Budżet na 2025 rok obejmuje również Powiatową Komunikację 

Karkonoską, bezpłatny transport dla osób niepełnosprawnych, złożone zostały również wnioski 

popowodziowe na kwotę ponad 150 milionów zł. Dodał, że wniosek o zmianę w budżecie musi 

zawierać wskazanie źródła finansowania dla zadania objętego wnioskiem. Zabezpieczenie           

w budżecie symbolicznej kwoty 10 tysięcy zł na cel wskazany we wniosku jest niezasadne, 

gdyż kwota ta nie zabezpieczy nawet kosztów przygotowania dokumentacji projektowej, która 

zapewne kosztować będzie kilkaset tysięcy złotych. Dodał, że wniosek o zmianę w projekcie 

budżetu powinien być co do zasady złożony podczas prac nad budżetem, a nie w trakcie sesji 

na której przyjmowany jest budżet powiatu na rok 2025. Podczas prac komisji budżetowej nie 

został zgłoszony omawiany obecnie wniosek.  
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Wicestarosta Karkonoski poinformował, że jest zdziwiony składanym przez grupę radnych 

wnioskiem, a prace nad poprawą bezpieczeństwa  na drodze powiatowej nr 366 są w toku. 

Dodał, że niektóre gminy, które widzą w tym zakresie swoje potrzeby zgłaszają je bezpośrednio 

do powiatu np. Gmina Kowary zgłosiła swoje potrzeby w zakresie ronda przy ul. Zamkowej. 

Również w Kowarach planowany jest ciąg pieszo-rowerowy wzdłuż drogi nr 366 w kierunku 

Krzaczyny. Na terenie Gminy Podgórzyn były również pewne uzgodnienia w tym zakresie. Co 

do wzrostu wydatków na wynagrodzenia stwierdził, że to poprzedni rząd doprowadził do 

skokowego wzrostu wynagrodzeń co skutkuje tym, że powiat jest obecnie zmuszony do 

podnoszenia wynagrodzeń. Podkreślił, że dużym osiągnięciem powiatu jest pozyskanie 

środków zewnętrznych na remont drogi nr 366. Udało się rozstrzygnąć przetarg za kwotę 

niższą, jednak inwestycja będzie trwać aż do 2029 roku, a zatem koszty związane z inflacją 

będą rosły i tym samym środki zaoszczędzone w przetargu będą potrzebne na zabezpieczenie 

dodatkowych kosztów.  

 

Radna Alina Sudoł Kornalewicz poinformowała, że wniosek o zmianę w budżecie zawiera 

również wskazanie źródła finansowania przedsięwzięcia tj. oszczędności wynikające                      

z postępowania przetargowego na drogę powiatową nr 366. Dodała, że liczy, iż Zarząd Powiatu 

dokona właściwego zabezpieczenia pewnej kwoty na budowę ścieżki rowerowej wzdłuż drogi 

nr 366 lub pozyska nowe środki.  

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska poinformowała, że z kwoty          

w wysokości 60 milionów zł na remont drogi powiatowej nr 366, środki w wysokości                 

830 tysięcy zł to koszt przygotowania dokumentacji projektowej. Umowa na realizację 

inwestycji opiewa na kwotę ponad 51 milionów zł. Połowa środków przeznaczona na 

inwestycję, a pochodząca ze środków rządowych podlega zwrotowi. Pozostają natomiast środki 

z Urzędu Marszałkowskiego, które mogą być zagospodarowane tylko za zgodą Marszałka.         

Z uwagi na fakt, iż inwestycja jest długoletnia, wykonawca ma prawo wystąpić o waloryzację 

z uwagi na inflację. A zatem środki te będą zagospodarowane na ten cel.  

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie wniosek o zmianę w projekcie budżetu 

powiatu na rok 2025.  

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymały się -    3 osoby. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został odrzucony. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie budżetu powiatu karkonoskiego na 2025 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymały się -    3 osoby. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 9. porządku obrad. 

 

Ad.10. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 10. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 11. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego. 
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Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Andrzej Strzelczyk przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 11. porządku obrad. 

 

Ad.12. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 12. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego na realizację zadania 

inwestycyjnego pn;"Rozbudowa skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 367 z drogą powiatową 

nr 2741D w Łomnicy na skrzyżowanie o ruchu okrężnym". 

 

Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Andrzej Strzelczyk przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego na realizację zadania 
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inwestycyjnego pn;"Rozbudowa skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 367 z drogą powiatową 

nr 2741D w Łomnicy na skrzyżowanie o ruchu okrężnym". 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 12. porządku obrad. 

 

Ad.13. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 13. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego. 

 

Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Andrzej Strzelczyk przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 13. porządku obrad. 
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Ad.14. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji      

punktu 14. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z IX sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do protokołu             

z IX Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddała pod głosowanie 

przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z IX Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z IX Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 14. porządku obrad.  

 

Ad.15. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

15. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. Uzupełniając sprawozdanie 

poinformował, że: 

 

- w dniu 04.12.2024 r. w Starostwie odbyło się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Powiatu Karkonoskiego, 

- w dniu 06.12.2024 r. uczestniczył wraz z Zarządem w spotkaniu Świąteczno-Mikołajkowym 

na rzecz dzieci i rodzin zastępczych Powiatu Karkonoskiego, 

- w dniu 10.12.2024 r. w Starostwie podpisana została umowa na remont drogi powiatowej           

nr 366, 

- w dniu 13.12.2024 r. odbyła się rywalizacja dzieci z przedszkola z Piechowic i Jeleniej Góry. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionego przez Starostę sprawozdania.  

 

Radny Jarosław Kotliński zwrócił się z pytaniem dotyczącym dwóch jednobrzmiących uchwał 

Zarządu Powiatu dotyczących zimowego utrzymania dróg w Jeżowie Sudeckim. Poprosił            

o wyjaśnienie, czego dotyczą te dwie uchwały w tej samej sprawie. 
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Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że pierwsza uchwała dotyczyła 

sytuacji, gdzie w postępowaniu przetargowym powiat zwracał się do jednego z wykonawców 

o wyjaśnienia w zakresie rażąco niskiej ceny. Druga uchwała w tej samej sprawie dotyczyła 

ostatecznego wybory wykonawcy i podpisania umowy. 

 

Radny Jarosław Kotliński poprosił o informację w jakim terminie zostaną przekazane z części 

rządowej środki wynikające z przetargowych oszczędności na zadanie związane z remontem 

drogi powiatowej nr 366. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że powiat nie posiada środków 

rządowych na swoim koncie, gdyż w chwili rozliczania inwestycji powiat wystąpi dopiero           

o środki wynikające z umowy o dofinansowanie inwestycji ze strony rządowej. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska poinformowała, że jest 

wyodrębniony rachunek bankowy przy powiecie. Środki rządowe wpływają na ten rachunek. 

Powiat nie może ich wydatkować. Odsetki na tym rachunku powiat zwraca do Funduszu 

Rządowego. A zatem powiat nie może dysponować tymi środkami, jedynie może wykorzystać 

na zapłacenie faktury z tytułu realizacji inwestycji.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski dodał, że inwestycja związana z remontem drogi 

powiatowej nr 366 przewidziana jest do roku 2029, a zatem powiat co roku będzie otrzymywał 

środki, które zostały wskazane we wniosku o dofinansowanie. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego zamknęła pkt 15. porządku obrad. 

Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego stanowi załącznik nr 15. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.16. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

16. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącej Rady oraz przewodniczących 

komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poprosiła przewodniczących 

komisji o sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Zbigniew Piątek poinformował, że komisja 

nie obradowała w okresie międzysesyjnym,  

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lemiszewska 

poinformowała, że komisja nie obradowała w okresie międzysesyjnym, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że komisja odbyła dwa posiedzenia na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

Komisja odbyła dwa posiedzenia na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Artur 

Górnicki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane 

tematy na dzisiejszą sesję.  
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 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak 

poinformowała, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym wykonywała czynności związane z przygotowaniem obecnej sesji rady.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań Przewodniczącej Rady Powiatu oraz 

Przewodniczących Komisji. 

 

Radny Jarosław Kotliński poprosił, aby wniosek grupy radnych w sprawie zmiany w budżecie 

na rok 2025 został przekazany do rozpatrzenia przez Komisję Budżetu, Finansów i Majątku 

Powiatu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Grzegorz Rybarczyk podziękował 

Staroście i Członkowi Zarządu za udział w imprezie dla dzieci w Piechowicach. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

zamknęła pkt 16. porządku obrad. 

 

Ad.17. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

17. porządku obrad – Interpelacja i zapytania.  

 

Wobec braku zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 17. 

porządku obrad. 

 

Ad.18. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

18. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka 

zamknęła pkt 18. porządku obrad. 

 

Ad.19. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

19. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do udziału w dzisiejszej sesji zgłosił się mieszkaniec 

Powiatu Karkonoskiego, któremu oddała głos. 

 

Mieszkaniec Powiatu Karkonoskiego Mieczysław Kalisz poinformował, że składa wniosek do 

Komisji Rewizyjnej, aby skontrolowała decyzję Starosty Karkonoskiego z dnia 20 sierpnia           

i 3 października 2024 r. Pierwsza decyzja dotyczy przebudowy ul. Krętej w Jeżowie Sudeckim. 

W wyniku rozpoczętych prac rozebrano ogrodzenie na posesji mieszkańca, a ponadto brak 

tablicy informacyjnej o prowadzonej inwestycji. Poprosił o zweryfikowanie całej 

korespondencji jaką mieszkaniec kierował do Starosty, na którą nie otrzymał odpowiedzi. 

Ostatnie pismo do Starosty zostało przesłane w dniu 25.07.2024 r.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że wniosek 

mieszkańca zostanie skierowany do Komisji Rewizyjnej.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski odnosząc się do wystąpienia mieszkańca stwierdził, 

że wnioski mieszkańca dotyczą rozpoczętej na wniosek wójta Jeżów Sudecki procedury ZRID 

polegającej na wywłaszczeniu z prywatnych gruntów m.in. Pana Mieczysława Kalisza. Dodał, 

że powiat jako organ, który wydaje decyzje zajmuje się również wywłaszczeniami, jednak nie 

odbywa się to na wniosek Starosty tylko na wniosek wójta Gminy Jeżów Sudecki. A zatem 

zdaniem Starosty uwagi mieszkańca powinny być kierowane do wójta gminy. Powiat jako 

organ wydający decyzje nie posiada dowolności w ocenie składanych przez wójta wniosków. 

 

Mieszkaniec Powiatu Karkonoskiego Mieczysław Kalisz stwierdził, że w ubiegłym roku 

powiat podjął decyzję na temat planowanych inwestycji. Sporna inwestycja nie była jednak 

ujęta w planie Starostwa. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski podkreślił, że to nie jest inwestycja powiatu, gdyż 

nie jest to droga powiatowa. Jest to droga gminna. 

 

Radny Jarosław Kotliński w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość złożył życzenia 

noworoczne. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski w imieniu Zarządu Powiatu złożył radnym                     

i wszystkim mieszkańcom powiatu życzenia noworoczne. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że najbliższa  

sesja odbędzie się 28 lub 29 stycznia 2025 r., przedstawiła tematy przyszłej sesji oraz złożyła 

radnym i wszystkim mieszkańcom powiatu życzenia noworoczne. 

 

Ad.20. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka zamknęła XI Sesję Rady 

Powiatu Karkonoskiego o godzinie 1140. 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 

 

Przewodnicząca Rady 

      Edyta Bielecka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


